

# 化粧品檢驗技術研討會

## *Conference on Analytical Techniques for Cosmetics*

### **INTRODUCTION 簡介**

The Conference on Analytical Techniques for Cosmetics will be held by Food and Drug Administration, MOHW on September 8, 2021 in Taipei, Taiwan. The event is our honor to invite the delegates from the United States, Thailand, Switzerland, and domestic scholars to jointly conduct webinar lectures and comprehensive exchanges introducing the relevant cosmetic analytical techniques and trend status. We are able to understand, learn and exchange their testing techniques and experiences, through this conference to strengthen our system of cosmetic testing analysis and management and protect the right of consumers.

衛生福利部食品藥物管理署訂於 2021 年 09 月 08 日，假食品藥物管理署舉辦「化粧品檢驗技術研討會」，本次國際研討會特邀請美國、泰國、瑞士和我國學者專家共同進行視訊演講與綜合交流，介紹化粧品檢驗技術與趨勢現況，期盼透過研討會相互交流及學習相關的檢驗技術與經驗，作為強化我國化粧品檢驗分析和管理體系，保護消費者權益。

### **DATE 活動時間**

Wednesday, September 8, 2021

2021 年 09 月 08 日(三)

13:00-17:30

### **VENUE 地點**

Due to the impact of the pneumonia epidemic (COVID-19), this event is a Webex webinar.

由於肺炎疫情 (COVID-19) 影響，本活動為 Webex 網絡會議

### **Organizer 主辦單位**

Food and Drug Administration, Ministry of Health and Welfare, R.O.C. (Taiwan)

衛生福利部食品藥物管理署

### **Co-organizer 協辦單位**

Taiwan Quality Food Association 台灣優良食品發展協會

### **English Chinese simultaneous interpretation 中英文同步翻譯**

Event website 活動網頁

<https://reurl.cc/xGMxdz>



# 化粧品檢驗技術研討會

## Conference on Analytical Techniques for Cosmetics

September 8, 2021

Time 時間	Topic 議題	主持、主講者/ Speaker
1300-1330	Registration / 報到	
1330-1335	Opening Remarks / 開幕式	
	Welcome & Guest of Honor Speech / 長官致詞、貴賓介紹	
Group Photo / 大合照		
1335-1400	Analytical Techniques and Experience of Cosmetics in Taiwan 臺灣化粧品檢驗技術與經驗分享	<u>Mrs. Shou-Chieh Huang</u> Senior Technical Specialist, Division of Research and Analysis, Food and Drug Administration 黃守潔簡任技正/食品藥物管理署研究檢驗組
1400-1430	Cosmetics Analytical Testing and Future Trends 化粧品之檢驗分析及未來趨勢	<u>Dr. Hsiu-Mei Chiang, Ph.D.</u> Professor and Chairman, Department of Cosmeceutics, China Medical University 江秀梅教授兼任系主任/ 中國醫藥大學藥用化妝品學系
1430-1500	Cosmetic Analysis Technology and Alternative Methods of Animal Testing – Skin sensitivity and sensitization 化粧品分析技術與動物試驗替代方法—皮膚敏感性和致敏性	<u>Dr. Hui-Min Wang, Ph.D.</u> Professor, Graduate Institute of Biomedical Engineering, National Chung Hsing University 王惠民教授/國立中興大學 生醫工程研究所
1500-1510	Coffee break / 休息時間	
1510-1540	Asbestos Analysis in Cosmetic Products 化粧品中的石綿分析	<u>Dr. Tianbao Bai, Ph.D.</u> Laboratory Director, Eurofins CEI, Inc., Cary, North Carolina, USA 美國歐陸卡羅萊納環境實驗室總監
1540-1610	Current Situation of Cosmetics and Plant-Based Skin Care Products in Thailand 泰國化粧品及植物性護膚品現況趨勢	<u>Dr. Yuwalee Unpaprom, Ph.D.</u> Assistant Professor, Program in Biotechnology, Faculty of Science, Maejo University, Chiang Mai, Thailand. 泰國梅州大學理學院生物技術課程助理教授
1610-1620	Coffee break / 休息時間	
1620-1650	UHPLC-DAD-UV Multi Method for Cosmetics – From Development to Application 用於化粧品的 UHPLC-DAD-UV 多元方法—從開發到應用	<u>Dr. Urs Hauri, Ph.D.</u> Group Leader, LC Lab Non Food, Cantonal laboratory of Basel-City, Switzerland 瑞士巴塞爾市州實驗室非食品類 LC 實驗室組長
1650-1720	Panel Discussion / 綜合交流討論	

Moderator 主持人	<u>Dr. Horng-Huey Ko, Ph.D.</u> Professor and Director, School of Pharmacy, Kaohsiung Medical University 柯宏慧教授兼任系主任/高雄醫學大學藥學系
Panelist 與談者	<u>All Speakers</u> 研討會講者群
1720-1730	Closing Remarks / 閉幕式

### ※報名注意事項：

1. 本活動免費參加，採取網路預約報名制，為維護活動品質，恕不提供臨時報名，主辦單位保留受理報名之權利。
2. 報名網址：請至 <https://www.surveycake.com/s/aZm1Y> 或掃描右方 QR-code 填寫報名表單。
3. 報名截止日期：2021 年 8 月 31 日(二)中午 12:00 或額滿為止。
4. 主辦單位保有調整議程及講者之權利，相關訊息以本活動網站公布為準，**若未來新型冠狀病毒疫情擴散，主辦單位有權視情況取消或改期辦理。**
5. 報名成功者，將於活動前以 e-mail 寄發「活動通知」(內含 Webex 會議網址及密碼，限報名參加者使用)，如未收到，敬請查看是否進垃圾信箱或來電洽詢。
6. 聯絡人：蔡小姐/魯小姐，TEL 02-2393-1318 # 607/601、E-mail: [tsaimh@tqf.org.tw](mailto:tsaimh@tqf.org.tw) / [lumc@tqf.org.tw](mailto:lumc@tqf.org.tw)

